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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 7. zasedání AS FSv, které se konalo dne 26.11.2008

 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Hosté:  prof. Máca, Mgr. Gazda 

Dr. Šibrava zahájil 7. zasedání AS, přivítal přítomné, seznámil je s programem zasedání  

Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Podmínky přijetí do bakalářského studia na FSv ČVUT 
3. Metodika započítávání pedagogického zatížení kateder – příloha A 
4. Různé 
 
Program byl schválen beze změn. 
 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
Zápis byl schválen beze změn. 
 
 
Bod 2.  Podmínky přijetí do bakalářského studia na FSv ČVUT 
Prof. Máca senátu předložil podmínky k přijetí na bakalářské studium FSv ČVUT. Zásadní 
změnou je, že uchazeči ke studiu na FSv nebudou konat písemnou zkoušku z fyziky. Pro program 
AS se tato zkouška nahrazuje ústním pohovorem. Na ostatních programech bude mít ústní 
pohovor stejnou formu jako v předchozích letech. Pedagogická komise doporučila návrh schválit. 
Předložený návrh byl AS schválen. 
Hlasování: pro 18, proti 0, zdrželi se 4. 
 
 
Bod 3.  Metodika započítávání pedagogického zatížení kateder – příloha A 
Prof. Máca předložil AS upravenou metodiku pro započítávání pedagogického zatížení kateder. 
Oproti předchozí metodice nový návrh obsahuje metodiku započítávání výuky ve štole Josef a 
započítávání čtvrtého roku doktorského studia. Pedagogická komise doporučila návrh schválit. AS 
žádá vedení fakulty, aby ve spolupráci s pedagogickou komisí AS připravilo novou metodiku 
(přílohu A), podle které by se započítávalo pedagogické zatížení po programech – termín konec 
března 2009.   
Hlasování: pro 17, proti 0, zdrželo se 5. 
 
 
Bod  4. Různé 
Ing. Cajthaml – Dotaz na tajemníka Mgr. Gazdu – Problém vybavení odpočívadel  v budově B 
vhodným nábytkem tak, aby se tato odpočívadla dala využívat studenty – Problém se v současné 
době řeší. 
 
Hodnocení doktorandů – kontrolu hodnotících formulářů provede prof. Tywoniak, Ing. Cajthaml, 
Ing. Bartošová. 
 
Prof. Konvalinka vznesl dotaz na tajemníka Mgr. Gazdu ohledně financování nového ateliéru pro 
výuku architektury v budově D. Ateliér byl financován částečně z dotace a zbytek z prostředků 
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fakulty. V těchto prostředcích byly částečně zahrnuty peníze z režie fakulty získané z vyššího 
koeficientu programu AS. Prostředky, zvláště vyčleněné pro program AS při schvalování 
rozpočtu, na výstavbu nebyly použity. Z prostředků bylo částečně hrazeno vybavení ateliéru. 
 
Prof. Konvalinka a Mgr. Gazda informovali AS o postupu zahájení výstavby nové budovy ČVUT. 
 
Prof. Konvalinka informoval AS o průběhu dokončení NTK a vytvoření Ústřední knihovny 
ČVUT 
 
Prof. Máca informoval AS o návrhu předkládaném vedením ČVUT na zkrácení semestru na 
13 výukových týdnů. Zimní semestr by končil před vánocemi, pak by následovalo 6 týdnů 
zkouškového období. Letní semestr včetně zkouškového období by končil 30. června. Návrh dále 
předpokládá prodloužení výukové hodiny z 45 minut na 50 minut a posunutí začátku výuky na 
8.00 hodin. 
 
 
 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: Z.Šibrava 


